
 

 

 

Hermed sendes besvarelse af spørgsmål nr. 436 (Alm. del), som Folketingets 

Sundhedsudvalg har stillet til indenrigs- og sundhedsministeren den 10. april 2025 

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Kirsten Normann Andersen (SF). 

 

Spørgsmål nr. 436:  

”Hvorfor har Danmark tøvet med godkendelse af lægemidlet Lecanemab i EMA? ” 

 

Svar: 

 

 

Der henvises til min besvarelse på SUU alm. del – spm. 435.  

 

 

Med venlig hilsen 

 

 

 

 

 

Sophie Løhde 

 

Folketingets Sundhedsudvalg 

Slotsholmsgade 10-12 
DK-1216 København K 

 
T +45 7226 9000 
M sum@sum.dk  

W sum.dk  
 
 
Dato: 08-05-2025 

Enhed: Lægemidler 
Sagsbeh: CNO 
Sagsnr.:2025 - 4390 

Dok. nr.: 326252 

. / . 

Offentligt
SUU Alm.del - endeligt svar på spørgsmål 436
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